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 Tid Tisdagen den 24 september 2019 kl. 17:30 – 18:05 
   

 Plats Kristallen, Hantverkargatan 3D 
   

 Justerat Måndagen den 30 september 2019 §§ 1-3, 5, 7, 9-12 

Omedelbar justering av §§ 4, 6, 8  tisdagen den 24 

september 

 

 

 

  

Johan Fälldin                                                                  Tobias Johansson  

  

Närvarande  

 Beslutande ledamöter: 

 Johan Fälldin (C), ordföranden 

Tobias Johansson (V), vice ordföranden   

                 

Bo Sundin (M)   

Hugo Laigar (M) 

Daniele Fava (L)   

Minna Thullberg (MP) 

Nike Örbrink (KD) 

Alexander Ojanne (S) 

Suhur Salahyusuf (S) 

Ulla Sjöbergh (S) 

  

 Tjänstgörande ersättare: 

Lina Hultman (V)                                                                    för Vakant (V)  

 
Ersättare: 

Mikael Sundin (M) 

Karin Franck (M)    

Billy Östh (M) 

Camilla Bergman (L)                                                      

Michaela Kotschack Thurn (MP) 

Elin Larsson (C)                                                                                                                                                                                                         

Nahman Hanna (S)  

Sandra Zuniga Michel (S)                                                                                                                                                                                                                                                   

   

 
Tjänstemän: 

 Förvaltningschefen Marina Högland, Peter Ahlström, Sophie Dahlberg, 

nämndsekreterare Marie Norrberg, Susanne Olsson, Robert Sköld, 

borgarrådsekretrare Lisa Falk (C) och Lovisa Dahlström (MP) samt 

personalföreträdare Malin Appelqvist. 
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§ 6 
Övergripande samverkansöverenskommelse mellan   
Stockholms stad och Polisregion Stockholm. Svar på 
remiss från kommunstyrelsen 
Dnr 01.06/667/2019 
 
Beslut 
Idrottsnämnden beslutar enligt förslag från ordföranden Johan 
Fälldin (C), Bo Sundin m.fl. (M), Minna Thullberg (MP), Daniele 
Fava (L) och Nike Örbrink (KD): 
 

1. Idrottsnämnden överlämnar förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar på remissen 
 

2. Idrottsnämnden justerar beslutet omedelbart 
 

3. Idrottsnämnden anför därutöver följande: 
 
Samverkansavtalet mellan Polisregionen och kommunen kom i 
och med omorganiseringen av Polismyndigheten. 2015 var det 
första avtalet påskrivet. Samverkansavtalet är ett viktigt 
dokument som ska förtydliga förväntningarna som 
Polismyndigheten och staden har på varandra. Det är ett bra 
verktyg för att uppnå ett av våra viktigaste mål, en trygg, trivsam 
och säker stad för varje stockholmare. 
 
Förslaget är det andra avtal som kommunen avser att teckna 
med Polisregionen. I bilaga 1 till Samverkansavtalet listas både 
prioriterade områden och pågående arbete. Det blir i och med 
den nuvarande strukturen oklart hur de pågående arbetena ska 
prioriteras framöver. Vi önskar att detta förtydligas och ser fram 
emot ett fortsatt samarbete med Polisen i framtagandet av de 
kommande handlingsplanerna. 
 
När det gäller samverkansområdet Unga i risk för kriminalitet 
lyfts skolans roll för ett framgångsrikt arbete. Det finns skäl att 
här också påpeka att det för dessa grupper finns 
beröringspunkter också med idrottsrörelsen och 
idrottsverksamheten. 
 
När det gäller samverkansområdet Riktat arbete mot avgränsade 
platser och utsatta områden välkomnar vi att civilsamhället lyfts 
fram som en part som bör vara involverad i samverkan för att nå 
önskad effekt. I sammanhanget bör understrykas vikten av att 
fortsätta arbetet för att säkerställa att idrottsplatser och liknande 
anläggningar ska vara trygga miljöer. Utifrån det är det positivt 
att samverkan mellan staden och Polisen fortskrider och 
utvecklas. 
 
För att samverkan ska kunna fungera så bra som möjligt och 
verka trygghetsskapande är en förutsättning att samtliga 
nämnder och bolag ska kunna ta sitt ansvar. Trygghet och 
säkerhet är en högt prioriterad fråga i den grönblå majoriteten  
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och därför är det av särskild vikt att samarbetet mellan 
Stockholms stad och Polisregionen alltid sker med politisk 
förankring och insyn. Det är särskilt viktigt att den föreslagna 
styrgruppen, som består av tjänstemän, upprätthåller 
kontinuerlig dialog med tillbörliga politiska instanser och 
regelbundet återrapporterar om dess arbete, samt i god tid 
stämmer av beslut av större betydelse med politiken. För att 
ytterligare poängtera vikten av politisk förankring anser vi därför 
att de föreslagna samarbetsformerna tydliggörs med 
formuleringar avseende delegationernas avgränsning för 
respektive grupp, samt hur återkoppling till de nämnder som 
representeras ska se ut. 
 
 
Handlingar i ärendet 
Idrottsförvaltningens tjänsteutlåtande från den 10 september 
2019.  
 

Nämndens behandling av ärendet 
 
Framlagda förslag till beslut 

1. Ordföranden Johan Fälldin (C), Bo Sundin m.fl. (M), 
Minna Thullberg (MP), Daniele Fava (L) och Nike Örbrink 
(KD) föreslår (se beslutet). 
 

2. Förvaltningen föreslår att nämnden beslutar följande: 
 

1. Idrottsnämnden hänvisar till förvaltningens 
tjänsteutlåtande som svar till kommunstyrelsen på 
remissen om övergripande 
samverkansöverenskommelse mellan Stockholms stad 
och Polisregion Stockholm 

2. Paragrafen förklaras omedelbart justerad 
 
Beslutsgång 
Ordföranden Johan Fälldin (C) ställer förslagen mot varandra 
och finner att nämnden beslutar enligt förslag från ordföranden 
Johan Fälldin (C), Bo Sundin m.fl. (M), Minna Thullberg (MP), 
Daniele Fava (L) och Nike Örbrink (KD). 
 
Särskilt uttalande 
Vice ordföranden Tobias Johansson m.fl. (V) lämnar särskilt 
uttalande enligt följande: 
Stockholm stad och Polisregion Stockholm har gemensamt tagit 
fram en övergripande samverkansöverenskommelse som syftar 
till att Stockholm ska vara en säker och trygg stad och att  
brottligheten ska minska. Prioriteringen är att öka säkerhet på de 
platser där brottsligheten är hög idag. Överenskommelsen 
innehåller många välbehövliga insatser men vi anser att 
samverkan också behöver utvecklas eller tillkomma inom andra 
områden.  
 
Under rubriken prioriterade samverkansområden nämns Särskilt 
utsatta och sårbara brottsoffer. Unga brottsoffer nämns men inte 
barn trots att de flesta orosanmälningar om barn som far illa 
handlar om våld mot barn och att barn i synnerhet borde ses 
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som särskilt utsatta. Även de som är offer för våld i nära 
relationer och offer för människohandel är grupper som är 
särskilt utsatta och samverkan behöver öka. I arbetet med att 
minska våldet mot kvinnor är det av yttersta vikt att både stad 
och Polis samverkar för att nå fler våldsutövare, både för att 
stoppa våldet och för att lagföra fler.  
 
Vi saknar även en analys av kvinnors upplevelser av otrygghet i 
det offentliga rummet och önskar se ökat fokus på otrygghet ur  
ett jämställdshetsperspektiv. Detta är viktigt för att få fler kvinnor 
att idrotta och använda stadens anläggningar exempelvis 
motionsspår och utomhusgym. Det är platser som ska vara och 
upplevas som trygga för alla. 
 
Det är positivt att samverkansöverenskommelsen värderar det 
lokala arbetet som sker i stadens i stadsdelsområden högt. För 
att kunna samordna, samverka och arbeta effektivt krävs dock 
avsatta resurser. Den borgerliga majoriteten har valt att satsa på 
ordningsvakter och kameraövervakning och genomför istället 
nedskärningar som drabbar satsningar på fritidsverksamheter, 
medborgarvärdar och förebyggande arbete mot barn och unga 
hårt. Förra mandatperioden satsades stora resurser för att 
återupprätta det förebyggande arbetet som till stor del  
finansierades av den sociala investeringsfonden, många 
projektmedel tar nu slut och det behövs finansiering inför 
kommande år om satsningarna ska kunna vara kvar. Idag är det 
oklart hur mycket som återstår av fonden och vad som kommer 
att hända med de satsningarna som påbörjats. 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg 
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